
Protokół nr LIX/18 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego 
odbytej w dniu 25 maja 2018 r. w godz. od 15:00 do 17.40 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie 
 

Ad. pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań - otwieram obrady LIX sesji Rady Powiatu 

Jarocińskiego. Witam radnych, władze powiatu, pracowników Starostwa, zaproszonych gości, 

jarocińskie media. Witam Panie i Panów Radnych oraz wszystkich zaproszonych gości. Listy 

obecności radnych i pracowników oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2, 3 i 4 

do protokołu. Nieobecni radni: M. Małynicz, M. Zwierzyński. 

Stwierdzam wobec powyższego, że Rada jest władna do obradowania i podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Wysoka Rado! 

Porządek obrad LIX sesji Rady Powiatu został Państwu podany w zawiadomieniach o zwołaniu 

sesji.  

Informuję, że Zarząd Powiatu Jarocińskiego zwrócił się o wprowadzenie autopoprawek do 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2018 – 2030 oraz do projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 

2018 r. 

W związku z powyższym w przerwie sesji odbędzie się posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury 

w celu zaopiniowania autopoprawek. 

Zarząd zwrócił się również o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie: 

- przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu Jarocińskiego Pana Zbigniewa Kuzdżała. 

 

Ponadto wprowadzam do porządku obrad punkty dotyczące rozpatrzenia projektów uchwał 

Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie: 

- rozpatrzenia skargi na Zarząd Powiatu Jarocińskiego, 

- rozpatrzenia skargi na Starostę Jarocińskiego. 

 

Powyższe projekty uchwał zostaną rozpatrzone jako punkty nr 11,12 i 13 a pozostałe zmienią 
numerację o 3. 

Czy ktoś ma uwagi do porządku obrad?  

Proszę o przegłosowanie zmian do porządku obrad.  

 

Dziękuję. 
Stwierdzam, że Rada przyjęła porządek obrad 59 sesji Rady Powiatu. 

 

Radny J. Zegar – wczoraj, nie minęły 24 godziny jak skończyliśmy Komisję Budżetu, a dziś 
są autopoprawki? Nigdy nie jesteście na te sesje przygotowani. Za każdym razem robicie z nas 

wszystkich durni.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – autopoprawki to rzecz normalna. Są 
sprawy, które trzeba przyjąć i nie dyskutować.  
 

Radny St. Martuzalski - wczoraj autopoprawki na komisji były przedstawione i nowych poza 

tymi nie ma. Nie rozumiem zaniepokojenia radnego Zegara. Dobrze by było, żeby pan Zegar 

zaznajomił się z materiałami, które są dostępne dla każdego radnego.  



 

Radny J. Zegar - ja się zaznajomiłem, ale Przewodniczący przekazał, że znowu są 
autopoprawki. Gdyby tego nie powiedział, na pewno bym się nie odezwał.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – kto jest za przyjęciem porządku obrad. 

Rada przyjęła porządek obrad 59 sesji rady Powiatu przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. pkt. 2.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – protokół z 58 sesji Rady Powiatu był 

wyłożony do wglądu w Starostwie Powiatowym, w Biurze Rady i Zarządu – p. 22 od dnia 

22 maja 2018 r. w godzinach urzędowania. Do dnia sesji nie zostały do niego zgłoszone żadne 

poprawki i uzupełnienia. Stwierdzam, że Rada przyjęła protokół z 58 sesji Rady Powiatu 

V kadencji.  

 

Ad. pkt. 3.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu po LVIII sesji Rady Powiatu został zamieszczone w programie esesja. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Czy ktoś z Państwa radnych pragnie zabrać głos w sprawie 

przedłożonego sprawozdania?  

 

P. T. Grobelny, Starosta Jarociński – jeżeli nie ma pytań, to przejdziemy do działalności 

Starosty za okres międzysesyjny od 26 kwietnia do dnia dzisiejszego. Już 26 kwietnia 

w Jarocińskim Domu Kultury brałem udział w światowym dniu Inwalidy. Przekazałem 

życzenia od Zarządu i Rady Powiatu. 27 kwietnia Święto 16 batalionu Remontu Lotnisk 

w Jarocinie. Złożyłem gratulacje dowódcy jak i wszystkim żołnierzom. W tym samym dniu 

odbyło się uroczyste zakończenie nauki przez klasy trzecie w Liceum Ogólnokształcącym 

w Jarocinie. Uroczystość odbyła się po południu a do południa w pozostałych szkołach 

gimnazjalnych i brali w nich udział pozostali członkowie Zarządu. W Liceum jak zawsze 

zostało to połączone z 50-leciem rozdania matur. Tym razem przypadło to na rok 1968. 

Pogratulowałem zakończenia nauki oraz tym starszym absolwentom życzyłem dużo zdrowia. 

29 kwietnia odbyło się 90-lecie jednostki OSP Komorze. W uroczystościach uczestniczyłem 

z panem Kuzdżałem, p. Szlachetką. Obecni byli również przedstawiciele województwa. 3 maja 

odbyła się uroczystość obchodów 3 Maja na placu Kilińskiego i msza w Parafii Chrystusa 

Króla. 7 maja odbyło się podpisanie umów na dofinansowanie Kolei Metropolitalnej 

w Urzędzie Marszałkowskim. 8 maja obchodziliśmy Dzień Zwycięstwa w Parku 

Gorzeńskiego. 10 maja odbyło się walne zgromadzenie Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

i Województw droga S11. Pracowałem w prezydium tego Stowarzyszenia. W spotkaniu wzięli 
udział dyrektorzy Wojewódzkich Zarządów Dróg Krajowych i Autostrad. Wszyscy zgodnie 

ustaliliśmy, żeby odbyły się konsultacje z tymi, którzy projektują drogę S11 w terenie. Już po 

tygodniu odbyły się pierwsze konsultacje na temat studium, byli projektanci, przedstawiciele 

Generalnej Dyrekcji, byli też mieszkańcy Kotlina i okolic. Jestem zadowolony z tych spotkań.  
12 maja odbyła się uroczystość 90lecia jednostki OSP Nosków. Obchodów jest dużo, ponieważ 
po wyzwoleniu powstawały jednostki straży pożarnej. 17 maja odbyły się obchody z okazji 

Dnia Strażaka w Jarocinie Komendzie Powiatowej PSP w Jarocinie. Uroczystość była bardzo 

podniosła, przekazałem życzenia od Zarządu i Rady Powiatu. 18 maja uczestniczyłem 

w spotkaniu z rozpoczynającymi działalność gospodarczą i dofinansowaniem przez Urząd 

Pracy z młodymi przedsiębiorcami. Dzięki zabiegom pana dyrektora pana Fenglera PUP 

pozyskał duże środki na dofinansowanie rozpoczęcia działalności przez młodych ludzi. 22 maja 

odbyła się w Żerkowie akademia poświęcona Żołnierzom Niezłomnym. 24 maja przy 

Al. Niepodległości odsłonięcie pomnika Żołnierzy Wyklętych. Dziękuje tym, którzy byli 



i wzięli udział. Dzisiaj w Poznaniu na dworcu letnim nastąpiło uroczyste otwarcie czterech linii 

kolei metropolitalnej.  

 

Radny K. Matuszak – chciałem wrócić do sprawozdania Zarządu i poruszyć ważną kwestię. 
Odbyło się w poprzednim tygodniu posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Na tym 

spotkaniu została podjęta bardzo ważna decyzja. Wszyscy członkowie Zarządu byli, ale 

chciałem poinformować tych, którzy nie byli, że w zasadzie zapadła decyzja o tym, żeby 

w Jarocinie powstało w Jarocinie hospicjum w miejscu byłego pogotowia ratunkowego. Na 

komisji obecny był cały Zarząd Stowarzyszenia z prezesem doktorem Olbińskim na czele. 

Stowarzyszenie potwierdziło, że wszystkie środki jakie posiadają oraz te które uzyskają ze 

sprzedaży gruntów przeznaczą na budowę. W jakiej formie, czy to będzie np. fundacja to 

jeszcze nie do końca zostało ustalone. Stowarzyszenie zobowiązało się zrobić projekt 

hospicjum, a powiat w 2019 roku przygotuje teren.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – są to bardzo dobre informacje. Radnej 

Włodarczyk, również mojej osobie i wszystkim radnym ta sprawa leży na sercu. Mamy już 
konkretne daty, wiadomo kto jest odpowiedzialny za projekt i znane jest miejsce. To już jest 

dużo. Tylko dobra inicjatywa nowej Rady w przyszłej kadencji i kontynuować bo jest to 

zasadne.  

 

Ad. pkt. 4.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do punktu kolejnego 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Radnych po LVIII sesji 

Rady Powiatu. Uczestniczyłem w święcie Konstytucji 3 Maja, byłem również na zakończeniu 

roku absolwentów Liceum Ogólnokształcącego. Ponadto wczoraj spotkanie przy pomniku 

Żołnierzy Wyklętych. Uroczystość świetnie przygotowana. Duża obecność i wszyscy którzy 

chcieli przyszli. Niektórzy, ci co mieli zaproszenie nie przyszli. Przypomnę, że 23 maja to jest 

Powiatowy Dzień Żołnierzy Wyklętych.  

 

Radny L. Bajda – 30 kwietnia uczestniczyłem w pożegnaniu klas maturalnych wspólnie 

z radnym Kuzdżałem w Tarcach, w placówce, która w tym roku obchodzi 70 lecie zaistnienia 

oświaty rolniczej w Tarcach. Uczestniczyłem również w pracach komisji konkursowej 

„Śmieciom Stop”. Komisja zakończyła prace. Niebawem nastąpi ogłoszenie wyników 

i wręczenie nagród. Uczestniczyłem też w święcie 3 Maja, święcie Strażaków w Witaszycach. 

Uczestniczyłem też w dyżurach radnego.  

 

Radny A. Szlachetka - dziękuję panu Staroście, panu radnemu Kuzdżałowi za udział 

w obchodach 90lecia jednostki OSP, uczestniczył w nich również europoseł Andrzej Grzyb 

oraz Marszałek Krzysztof Grabowski. Dziękuję za przekazany prezent od powiatu. 3 maja 

uczestniczyłem również w składaniu wiązanki pod pomnikiem na Rynku w Żerkowie. 

 

Ad. pkt. 5.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do kolejnego punktu 

porządku obrad Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Powiatu Jarocińskiego 

z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku 

Publicznego” w 2017 roku. Informacja została udostępniona radnym w programie e-sesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Czy są pytania do Pana Mirosława Drzazgi, 

Wicestarosty odnośnie powyższego sprawozdania? Nie widzę. 
 

Stwierdzam , że Rada Powiatu informację przyjęła.  



Ad. pkt. 6.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – kolejny punkt to rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie powołania Komisji Doraźnej. Projekt uchwały 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w systemie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. Proszę o zabranie głosu pana Jana Bartczaka, Sekretarza Powiatu.  

 

P. J. Bartczak, Sekretarz Powiatu - na Radzie obecnej kadencji spoczywa obowiązek 

przygotowania statutu dla radnych nowej kadencji. W momencie pierwszej sesji Rady Powiatu 

następnej kadencji radni musza otrzymać do ręki nowy statut powiatu. W dotychczasowej 

ustawie o samorządzie powiatowym jest 11 bardzo ważnych zmian. Te wszystkie zmiany 

muszą być obecnie procedowane przez powołaną dzisiaj komisję doraźną. Oczywiście wybrani 

do komisji radni otrzymają pomoc ze strony biura prawnego i ze strony urzędników. Mamy 

wzorcowy dokument, na którym będziemy pracować. Musimy opracować dokument i przyjąć 
uchwałę jeszcze w tej kadencji, a będzie miała zastosowanie i wejdzie w życie na pierwszym 

posiedzeniu Rady Powiatu nowej kadencji. Jeśli tak by się nie stało, to trudno powiedzieć czy 

obrady rady nowej kadencji byłyby prawomocne. Statut niewiele będzie się różnił. Zmiany 

będą niewielkie, bardziej porządkowe. Regulaminy natomiast może przyjąć następna kadencja.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – proszę o zgłaszanie kandydatów do 

Komisji. Osobiście proponuję przewodniczących stałych Komisji Rady czyli: radną Bronisławę 
Włodarczyk, radnego Sławomira Wąsiewskiego, radnego Karola Matuszaka i radnego 

Zbigniewa Kuzdżała, z wyłączeniem radnego Mariusza Stoleckiego, który jest już członkiem 

trzech Komisji. W jego miejsce proponuję Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji i Kultury 

radnego Marcina Zwierzyńskiego. Ponadto do składu Komisji proponuje jednego z członków 

Zarządu i siebie.  

Czy ktoś ma inne propozycje? 

 

P. T. Grobelny, Starosta Jarociński – z Zarządu proponuję Stanisława Martuzalskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy radny Martuzalski przyjmuje 

propozycję? 

 

Radny St. Martuzalski - tak przyjmuję. 
 

Radna J. Nicke - proponuję do komisji radnego Juliana Zegara, Przewodniczącego klubu 

radnych Ziemia Jarocińska.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy radny Zegar przyjmuje propozycję? 

 

Radny J. Zegar - tak przyjmuję. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy radna Bronisława Włodarczyk 

wyraża zgodę na udział w pracach komisji statutowej? 

 

Radna B. Włodarczyk – tak, wyrażam zgodę. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy radny Sławomir Wąsiewski wyraża 

zgodę na udział w pracach komisji statutowej? 

Radny Sł. Wasiewski – tak, wyrażam zgodę. 
 



Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy radny Karol Matuszak wyraża zgodę 
na udział w pracach komisji statutowej? 

 

Radny K. Matuszak – tak. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy radny Zbigniew Kuzdżał wyraża 

zgodę na udział w pracach komisji statutowej? 

 

Radny Zb. Kuzdżał – tak. Zgadzam się. 
 

Radny J. Zegar – proponuję do składu komisji jeszcze radnego Leszka Bajdę. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy radny Leszek Bajda wyraża zgodę 
na udział w pracach komisji statutowej? 

 

Radny L. Bajda – przyjmuję i wyrażam zgodę.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – wobec powyższego skład komisji 

doraźnej przedstawia się następująco: radna Bronisława Włodarczyk, radny Sławomir 

Wąsiewski, radny Karol Matuszak, radny Zbigniew Kuzdżał, radny Stanisław Martuzalski, 

radny Julian Zegar i radny Leszek Bajda. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 

powołania Komisji Doraźnej ze wskazanym składem komisji? Proszę o podniesienie ręki 

i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do głosowania! Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się 
wstrzymał? W głosowaniu brało udział 17 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie 17 głosami „za”. 

 

LIX/388/18 

 

Ad. pkt. 7.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą: "Szpital Powiatowy w Jarocinie" Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jarocinie, pokrycia powyższego kapitału 

zakładowego wkładem pieniężnym oraz objęcia przez Powiat Jarociński wszystkich 

nowoutworzonych udziałów w Spółce. Projekt uchwały radni otrzymali w wersji elektronicznej 

w systemie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radny St. Martuzalski - projekt uchwały związany z decyzją podjętą przez Radę Powiatu 

w poprzednim roku na wniosek radnej Bronisławy Włodarczyk. Jest to z rozszerzenie oferty 

leczniczej szpitala. Wniosek Zarządu jest taki, by nadal kontynuować to przedsięwzięcie. 

 

Radny M. Walczak - z czego wynika kwota 120 tys zł, czy to są środki przeznaczone na cały 

rok? Jakie są koszty prowadzenia punktu diabetologicznego, jaki jest czas funkcjonowania, ile 

godzin w tygodniu czy miesiącu. Dziękuję. 
 

Radny St. Martuzalski - dzięki decyzji Wysokiej Rady środki, które miały być przeznaczone 

na zabawę, na disco polo, poszły na szczytny cel, jakim jest pomoc ludziom, którzy są chorzy 

na cukrzycę. W przeciągu pół roku, trochę więcej bo od lipca ubiegłego roku poradnia 



diabetologiczna udzieliła ponad 2000 porad. Punkt funkcjonuje dwa dni w tygodniu. Pani 

doktor przyjeżdża do naszej poradni i wcześniej zarejestrowane osoby korzystają z tej bardzo 

oczekiwanej przez grupę chorych pomocy. Informowałem już, że z tej przychodni korzystają 
też osoby z powiatów gdzie funkcjonują już od wielu lat poradnie. Forma naszego 

przedsięwzięcia to jest punkt konsultacyjny. Nie jest to poradnia bo musielibyśmy pozyskać 
środki z NFZ.  

 

P. L. Mazurek, Prezes Spółki „Szpital Powiatowy w Jarocinie” - trudno dzisiaj podać 
wszystkie szczegóły oraz sumy jakie występują przy prowadzeniu tego punktu. Ubiegły rok 

został precyzyjnie rozliczony. Pan Skarbnik takie rozliczenie otrzymuje. Ta suma 120 tys. zł 

dotyczy całego roku. Pacjentów przyjmujemy bardzo dużo. To są koszty wynagrodzenia 

lekarki. Lekarka zatrudniona była po raz pierwszy przez poprzedniego prezesa za 800 zł za 

dzień za 6 godzin. Była to najdroższa lekarka w naszym szpitalu. Ja zatrudniłem panią doktor 

do punktu za połowę tego co poprzednik. Pani doktor pracowała na oddziale wewnętrznym 

gdzie nie leczymy cukrzycy. My ja diagnozujemy, ale leczona w szpitalu jarocińskim nie jest. 

. Kończy się maj i do tej pory nie otrzymałem żadnych środków na prowadzenie tego punktu. 

Przekażę w poniedziałek informację do Biura Rady ze szczegółowym rozliczeniem. 

 

Radny M. Walczak - pani doktor ma płacone za przyjętego pacjenta czy jest to godzinowe 

rozliczenie.  

 

P. L. Mazurek, Prezes Spółki „Szpital Powiatowy w Jarocinie” – aby punkt istniał to pani 

doktor musi pracować 7 godzin dziennie w środę i w czwartek. Pani doktor ma płacone za te 

godziny. Dodatkowo jeszcze jest pielęgniarka. Dodam, że nasze skierowania w laboratorium 

są realizowane bezpłatnie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – dziękuję. Poproszę o opinie komisji  

 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja 

Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Sł. Wąsiewski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja Budżetu 

i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt procedowany projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do 

głosowania. Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? W głosowaniu brało udział 

17 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednomyślnie przy 17 głosach „za. 

 

LIX/389/18 

 

Ad. pkt. 8.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – ósmy punkt: rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie określenia "Zasad udzielania dotacji z budżetu 

Powiatu Jarocińskiego spółkom wodnym, tryb postępowania w sprawie udzielenia dotacji 

i sposób jej rozliczenia". Projekt uchwały radni otrzymali w wersji elektronicznej w systemie 

e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 



P. T. Grobelny, Starosta Jarociński - jak co roku dotujemy spółki wodne. Chcieliśmy 

wprowadzić zasady udzielania dotacji. Warunkiem uzyskania dotacji przez spółkę wodną jest 

złożenie wniosku. Wielkość składki nie może być niższa niż 17 zł. Wprowadzamy również, że  

ściągalność składek na koniec roku poprzedzającego złożenie wniosku nie może być niższa niż 
70% i wielkość dotacji oblicza się według wzoru. Proszę o przychylne ustosunkowanie się 
i przyjęcie proponowanych zasad udzielania dotacji spółkom. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – czy ktoś chciałby zabrać głos do projektu 

uchwały? Nie widzę. Proszę o opinie Komisji. 

 

Radny W. Kwaśniewski, Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

– Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Sł. Wąsiewski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja Budżetu 

i Rozwoju na swoim wczorajszym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała procedowany projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – kto jest za podjęciem uchwały? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do głosowania! Dziękuję. Kto jest 

przeciwny? Kto się wstrzymał? W głosowaniu brało udział 17 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – ogłaszam przerwę w obradach Rady. 

W tym czasie Komisja Edukacji i Kultury odbędzie swoje posiedzenie w celu zaopiniowania 

autopoprawek. Oddaje głos radnemu Stoleckiemu, Przewodniczącemu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – wznawiam obrady po przerwie.  

 

Ad. pkt. 9.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do rozpatrzenia projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2018 – 2030 wraz z autopoprawkami. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami radni otrzymali w wersji elektronicznej w systemie e-

sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Czy ktoś chciałby zabrać głos do 

projektu uchwały? Nie widzę. Proszę o opinie Komisji. 

 

Radny Sł. Wąsiewski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Radny. M. Stolecki, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury - Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do 

głosowania! Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? W głosowaniu brało udział 

17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad. pkt. 10.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Jarocińskiego na 2018 rok. Projekt uchwały radni otrzymali w wersji elektronicznej w 

systemie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Czy ktoś chciałby 

zabrać głos do projektu uchwały? Nie widzę. Proszę o opinie Komisji. 

 

Radny. Sł. Wąsiewski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Komisja Budżetu 

i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt procedowany projekt uchwały. 

 

Radny. M. Stolecki, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – Komisja Edukacji 

i Kultury również pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

 

Radny. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja 

Zdrowia i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny W. Kwaśniewski, Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

– Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do 

głosowania! Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? W głosowaniu brało udział 

17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad. pkt. 11.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do rozpatrzenia projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu 

Jarocińskiego Pana Zbigniewa Kuzdżała. Projekt uchwały radni otrzymali w wersji 

elektronicznej w systemie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Radny M. Walczak – dlaczego taka decyzja, może parę słów.  

 

Radny Zb. Kuzdżał - składam rezygnację, ze względów osobistych. Co do spraw pozostałych 

to wydam oświadczenie na następnej sesji. Wykorzystam teraz urlop zeszłoroczny i odchodzę 
w czerwcu. Dwa słowa na sesji czerwcowej przekażę.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do 

głosowania! Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? W głosowaniu brało udział 

17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad. pkt. 12.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – kolejny punkt porządku obrad to 

rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Zarząd Powiatu Jarocińskiego. Projekt uchwały radni otrzymali w wersji elektronicznej 

w systemie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Proszę o wyjaśnienie 

radną Bronisławę Włodarczyk, Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna B. Włodarczyk - przedmiotem analizy Komisji Rewizyjnej były dwie złożone skargi, 

pierwsza 25 kwietnia wpłynęła skarga na Zarząd Powiatu. Skarga została złożona przez 

mieszkańca powiatu na Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki „Szpital Powiatowy 

w Jarocinie”. Skarżący zarzuca brak odpowiedzi na złożony wniosek. W trakcie rozpatrywania 

tejże skargi wielką pomocą był radca prawny pan Tomasz Kuderski, który udzielał wnikliwej 

merytorycznej pomocy. P wnikliwym rozpatrzeniu komisja w 6 osobowym składzie podjęła 

uchwałę, że skarga jest bezzasadna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – dziękuję, czy ktoś pragnie zabrać głos 

w sprawie powyższego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do 

głosowania! Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? W głosowaniu brało udział 

17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad. pkt. 13.  

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – kolejny projekt uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Jarocińskiego. Projekt uchwały radni 

otrzymali w wersji elektronicznej w systemie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. Proszę o wyjaśnienie radną Bronisławę Włodarczyk, Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radna B. Włodarczyk – również 25 kwietnia br. wpłynęła skarga mieszkanki Powiatu 

Jarocińskiego na Starostę Jarocińskiego. Skarżąca podnosi zarzuty dotyczący czynności 

procesowych podejmowanych przez Starostę w sprawie o zasiedzenie, która toczy się z jej 

wniosku przed Sądem Rejonowym w Jarocinie. Ponadto podnosi kwestie związane z kosztami 

tego postępowania w kontekście swojego stanu zdrowia.  Po wnikliwym rozpatrzeniu, po 

skorzystaniu z pomocy prawnej ze strony pana radcy prawnego Tomasza Kuderskiego oraz 

Dyrektora Wydziału Geodezji pana Sobczaka Komisja uznała, że skarga jest bezzasadna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – dziękuję, czy ktoś ma pytania odnośnie 

powyższego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem 

uchwały? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku do głosowania! 

Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? W głosowaniu brało udział 17 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

LIX/395/18 

 

 

 

 



Ad. pkt. 14.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – do dnia dzisiejszego nikt nie złożył 

interpelacji. Czy w dniu dzisiejszym ktoś pragnie złożyć interpelację lub zapytanie? 

 

Radny L. Bajda - interpelacja w sprawie zalewania drogi w Witaszycach. Interpelacja stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 15.  

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny St. Martuzalski – chciałem podziękować za wszystkie słowa wsparcia w trudnym dla 

mnie momencie z powodu śmierci mojego ojca. Dziękuję. 
 

P. L. Mazurek, Prezes Spółki „Szpital Powiatowy Jarocinie” - w imieniu pacjentów 

i pracowników za przegłosowanie i podniesienie kapitału, który będzie spożytkowany na 

potrzeby punktu diabetologicznego. 

 

Ad. pkt. 16.  

Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. pkt. 17. 

Komunikaty. 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – kolejna sesja planowana jest na dzień 
22 czerwca piątek o godz. 13.00. 

 

P. J. Bartczak, Sekretarz Powiatu – planujemy, że w dniu 22 czerwca, na kolejnej sesji  

będziemy transmitowali obrady sesji, na zasadach na jakich ma to się odbywać w następnej 

kadencji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu, p. Jan Szczerbań – taki jest wymóg.  

 

 

Ad. pkt. 18.  

Zakończenie obrad. 

 

J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam 

obrady LIX Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego V kadencji o godz. 16.20. 
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